
          

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                            ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

ΔΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ                                                                                     

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Απόσπασμα της 

Αριθμ. Συνεδρίασης:   15 / 30-09-2020

Αριθμ. Απόφασης:       341 / 2020

 

ΘΕΜΑ: Ονοματοδοσία του χώρου του πρώην στρατοπέδου Παπαλουκά.  

 

  
   Στις Σέρρες και στην Κ.Ε.ΔΗ.Σ., σήμερα την 30η του μηνός ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ του έτους 

2020, ημέρα της εβδομάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 19:00, έλαβε χώρα τακτική κεκλεισμένων 

των θυρών συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Σερρών, σύμφωνα με το άρθρο 10 της 

από 11-03-2020 πράξης Νομοθετικού περιεχομένου (μέτρα αποφυγής της διάδοσης του 

Κορωναϊού COVID – 19) (ΦΕΚ Α' 55/11-03-2020), τις υπ’ αριθμ. 18318/13-03-2020 & 

40/20930/31-03-2020 εγκυκλίους του Υπουργείου Εσωτερικών, κατόπιν της αριθμ. 15/24-

09-2020 έγγραφης πρόσκλησης του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σε

όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 74 του 

Ν.4555/2018 (ΦΕΚ 133/19-07-2018 τ.Α’) «Πρόγραμμα Κλεισθένης I». 

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, σύμφωνα με τις διατάξεις της 

παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδομένου ότι σε σύνολο 41 Δημοτικών 

Συμβούλων, παρόντες ήταν 38, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Κατιρτζόγλου Βασίλειος (Πρόεδρος Δ.Σ.) Μιχτσόγλου Δημήτριος

Γάτσιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.) Μπουρβάνης Ζαχαρίας

Μερετούδης Δημήτριος (Γραμματέας Δ.Σ.)

Αραμπατζής Θεόδωρος Παλάζη - Τσοχατζίδη Χρυσάνθη

Γάτσιος Ιωάννης Πάνου Σωτηρία

Γεωργούλας Αντώνιος Παπαβασιλείου Βασίλειος

Γκότσης Ηλίας Παπαφωτίου Αριάδνη

Δεσποτίδης Ιωάννης

Δινάκης Κωνσταντίνος Σιαμάγκας Δημήτριος

Δούκας Γεώργιος Ταΐρης Γεώργιος

Δρίγκα Χρυσούλα Τερζής Βασίλειος

Τουρτούρας Ιωάννης

Ιλανίδου - Βίλλιου Δέσποινα Φαρμάκης Παύλος

Καδής Γεώργιος

Καλώτα Παναγιώτα

Φωτιάδης Γεώργιος

Φωτιάδης Στέφανος

Καρακολίδης Παναγιώτης Χαλκιόπουλος Αλέξανδρος

Καρασουλτάνη - Σιάκκα Χρυσούλα Χαραλαμπίδου Παρθένα

Καρυπίδης Παύλος Χατζηδημητρίου Ιωάννης

Ματθαίου Γεώργιος Χράπας Παντελής 

Μητλιάγκα Βαρβάρα Χρυσανθίδης Βασίλειος

Μισιρλής Σπυρίδων
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ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Ηλιοπούλου Σταλακτή, 2. Νυχτοπάτης Γεώργιος, 3. Ρίζος Σάββας.

   Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών και Δημοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 74 του Ν.  4555/2018 και παρών

ήταν μόνο ο κ. Βαφειάδης Μιχαήλ.   

  Ο Πρόεδρος  του  Δ.Σ.,  μετά την  διαπίστωση  απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη του

Δημοτικού  Συμβουλίου,  στην  οποία  ήταν  παρών  ο  Δήμαρχος  κ.  Χρυσάφης

Αλέξανδρος, που κλήθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 74 του Ν.

4555/2018.   

• Οι Δημ. Σύμβουλοι κ.κ.: 

- Πάνου Σωτηρία, αποχώρησε μετά την ολοκλήρωση συζήτησης του 3ου θέματος της

ημερήσιας διάταξης.

-  Γεωργούλας  Αντώνιος,  αποχώρησε  πριν  την  ολοκλήρωση  συζήτησης  του  4ου

θέματος της ημερήσιας διάταξης.

- Γκότσης Ηλίας, αποχώρησε μετά την ολοκλήρωση συζήτησης του 9ου θέματος της

ημερήσιας διάταξης.

  Το  Δημοτικό  Συμβούλιο  στην  παραπάνω  συνεδρίασή  του,  στο  1ο θέμα  της

ημερήσιας διάταξης, ύστερα από: 

α) την υπ’ αριθμ. 25301/4-9-2020 εισήγηση  της Αντιδημαρχίας Έργων, Υποδομών,

Πολιτικής Προστασίας – Παλλαϊκής Άμυνας και Πολεοδομίας  του Δήμου, που έχει

ως εξής:
   « Έχοντας υπόψη την υπ’ αριθμ. 225/2020 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Σερρών,

σύμφωνα  με  την  οποία  διαπιστώνει  την  αναγκαιότητα  της  ονομασίας  του  στρατοπέδου

Παπαλουκά, σας αποστέλλουμε την υπ’ αριθμ. 33/2020 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου

Σερρών με την οποία γνωμοδοτούν θετικά στην μετονομασία του στρατοπέδου Παπαλουκά

σε  ¨ΔΗΜΟΤΙΚΟ  ΠΑΡΚΟ  ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ  ΚΩΝΣΤΑΝΤΙ-ΝΟΣ  ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ¨  και

παρακαλούμε να αποφασίσετε επ’ αυτού »    και 

β) την  υπ’  αριθμ.  33/2020  απόφαση  του  Τοπικού  Συμβουλίου  Σερρών  με  την  οποία

γνωμοδοτεί  θετικά  στην  μετονομασία  του  στρατοπέδου  Παπαλουκά  σε  ¨ΔΗΜΟΤΙΚΟ

ΠΑΡΚΟ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ¨,

   και σχετική συζήτηση, κατά την οποία το λόγο πήρε ο κ. Δήμαρχος προτείνοντας

να ονομαστεί ο χώρος του πρώην στρατοπέδου Παπαλουκά σε ¨ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΠΑΡΚΟ

ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ  ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ¨.  Τόνισε  ότι  η  τιμή  που  δόθηκε

στον Εθνάρχη Κων/νο Καραμανλή, κατά τα προηγούμενα έτη, δεν ήταν η δέουσα και

ότι αυτό είναι το ελάχιστο που μπορούμε να κάνουμε για έναν άνδρα που δεν ήταν

μόνο πολιτικός, αλλά προσέφερε και πολιτισμό. 

Επίσης ανέλυσε τις ενέργειες στις οποίες έχει προβεί ο Δήμος για την ολοκλήρωση

του συγκεκριμένου έργου και ειδικότερα: 

-  Δρομολόγηση  του  Master  Plan,  το  οποίο  αφορά  τη  συνολική  αποτύπωση  του

στρατοπέδου Παπαλουκά, τη συνολική αποτύπωση των παρεμβάσεων και το όραμα,

το  οποίο  υπάρχει  από  τη  Δημοτική  Αρχή  για  το  συνολικό  σχεδιασμό  του

στρατοπέδου.
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- Υποβολή μελέτης στο ¨Αντώνης Τρίτσης¨ για το συγκεκριμένο έργο, καθώς και για

την  ωρίμανση  συγκεκριμένων  κτηρίων,  τα  οποία  θα  περιλαμβάνονται  μέσα  στο

Master Plan.

-  Εξασφάλιση πρόσθετης  χρηματοδότησης 150.000,00 € για την ολοκλήρωση του

έργου  της  Πινακοθήκης  ΞΕΝΑΚΗ,  πρόσθετη  χρηματοδότηση,  πέραν  αυτών  των

οποίων  είχαν  δοθεί,  ούτως  ώστε  να  ολοκληρωθεί  το  έργο  και  να  αποτελέσει  το

ξεκίνημα αυτού του πολιτιστικού πάρκου. 

-  Απόφαση  και  υλοποίηση  της  ονοματοδοσίας  του  στρατοπέδου  σε  πάρκο.  Είχε

επισημανθεί  σε  εκείνη  την  τοποθέτηση,  ότι  “θα  προχωρήσουμε  σε  διακατοχικές

ενέργειες, οι οποίες  βοηθούν  στη διαδικασία της διεκδίκησης.

Ειδικά για το στρατόπεδο  Παπαλουκά και την ονοματοδοσία του, υπάρχει

συγκεκριμένη  διαδικασία  να  χαρακτηριστεί  ως  πολιτιστικό  πάρκο  και  χώρος

πρασίνου, όπως ήδη έχει πολεοδομηθεί από την προηγούμενη Δημοτική Αρχή, καθώς

αποτελεί ένα μεγάλο κομβικό έργο για όλους, για όλη την πόλη και τον αστικό ιστό.

Σύμφωνα με την ομόφωνη απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου του Δήμου Σερρών,

προτείνουμε  να  ονομαστεί  ¨Δημοτικό  Πάρκο  Πολιτισμού  Κωνσταντίνος

Καραμανλής¨.

  Λέμε ¨Κωνσταντίνος Καραμανλής¨, γιατί πιστεύουμε ότι μέχρι στιγμής η τιμή που

δόθηκε στον Εθνάρχη, δεν είναι η πρέπουσα. Κατά το παρελθόν δόθηκε μόνο από τον

τέως Νομάρχη κ. Στέφανο Φωτιάδη, στην αίθουσα συνεδριάσεων του κτηρίου όπου

στεγαζόταν η τότε Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Σερρών. Επίσης δόθηκε με απόφαση

Δημοτικού  Συμβουλίου  επί  θητείας  του  Δημάρχου  κ.  Ζήση  Μητλιάγκα,  σε  ένα

τέταρτο  του  δρόμου  της  Μεραρχίας  και  μετονομάστηκε  σε  οδό  ¨Κωνσταντίνου

Καραμανλή¨. 

  Υπάρχει  όμως και η απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για μετονομασία της

Πλατείας Ελευθερίας σε ¨Κωνσταντίνου Καραμανλή¨ η οποία δεν προχώρησε διότι

για   να  προχωρήσει  αυτή η  διαδικασία,  δεν  αρκεί  μόνο  μια  απόφαση  Δημοτικού

Συμβουλίου,  χρειάζονται  και  ενέργειες  περαιτέρω,  οι  οποίες  για κάποιο  λόγο  δεν

ολοκληρώθηκαν.

Επομένως,  είναι  το  ελάχιστο  που  μπορούμε  να  κάνουμε  για  να  τιμήσουμε  έναν

άνθρωπο, ο οποίος άφησε το στίγμα του σ’ αυτό τον τόπο. 

  Δεν  μπορεί  περιοχές  όπως  η  Πάτρα,  να  έχουν  δεκάδες  κτίρια  με  το  όνομα

Παπανδρέου,  δεκάδες  δρόμοι  να  έχουν  το  όνομα  Παπανδρέου  καθώς  και

εγκαταστάσεις,  και  στην  Κρήτη,  το  όνομα  Βενιζέλος  να  κυριαρχεί  -  και  σωστά

κυριαρχεί  -  και  εδώ  στη  γενέτειρα  του  Κων/νου  Καραμανλή  να  έχουμε  το  ένα

τέταρτο ενός δρόμου και μια αίθουσα στο κτίριο του Διοικητηρίου.              

Ανακεφαλαιώνοντας,  τονίζουμε  ότι  εντάσσουμε  το  συγκεκριμένο  Master  Plan  ως

υποβολή  πρότασης  στο  πρόγραμμα  ¨Αντώνης  Τρίτσης¨,  προκειμένου  να

εξασφαλιστεί  η  χρηματοδότηση,  καθώς   και  η  ολοκλήρωση  του  πάρκου  της

Πινακοθήκης  Ξενάκη,  με  την  ονοματοδοσία  ¨Πάρκο  Κωνσταντίνος  Καραμανλής¨,

αποδίδοντας το ελάχιστο της τιμής στον Εθνάρχη μας.    

    Καταλήγοντας τόνισε, ότι ο Δήμος είναι σε συνεργασία με το ίδρυμα Κων/νος

Καραμανλής,  διότι διαφορετικά δεν θα μπορούσαν να δρομολογηθούν όλες αυτές οι

ενέργειες.  

Ακολούθως τοποθετήθηκαν οι αρχηγοί των συνδυασμών καθώς και Δημ. Σύμβουλοι

των παρατάξεων.
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   Συγκεκριμένα:

- Ο κ.  Φωτιάδης Στέφανος,  επεσήμανε ότι  συμφωνούν ως παράταξη να τιμηθεί ο

Σερραίος αυτός μεγάλος πολιτικός, μετονομάζοντας το χώρο του πρώην στρατοπέδου

με το όνομα ¨Κων/νος Καραμανλής¨, εκφράζοντας  την απορία  αν έχει έρθει ο Δήμος

σε επαφή με το ίδρυμα ¨Κων/νος Καραμανλής¨ για το σκοπό αυτό. Διαφωνούν ως

προς τον χώρο στον οποίο δίνεται η ¨τιμή¨. Θα προτιμούσανε το συγκεκριμένο χώρο

ως  πάρκο  -  μουσείο,  όπως  του  Ξενάκη,  ένα  σύγχρονο  μουσείο  αρχαιολογικό-

ιστορικό, όπου εκεί θα στεγάζεται σε ένα μεγάλο κομμάτι του κτηρίου η ιστορία του

(του Κων/νου Καραμανλή), καθώς θα είναι μέρος του μουσείου, παράλληλα με την

τοποθέτηση ενός ανδριάντα στο συγκεκριμένο χώρο. Επίσης να προχωρήσει η Δημ.

Αρχή στο πνεύμα που είχε εμπεδωθεί διαχρονικά από τις προηγούμενες Δημοτικές

Αρχές. Επιθυμούν ακόμη, να ολοκληρωθεί το γενικό πλάνο, δηλαδή να οργανωθεί

και  να  ξεκαθαρίσει  το  ιδιοκτησιακό  καθεστώς  και  μετέπειτα  να  προχωρήσει  η

ονοματοδοσία.  Θεωρούν  ότι  η  ¨τιμή¨  πρέπει  να  είναι  του  μεγέθους  του  κάθε

πολιτικού άνδρα και πρέπει να σηματοδοτεί την παρουσία του και την διάκρισή του

στους χώρους όπου θα δίνεται το όνομά του.

-  Η  κ.  Αριάδνη  Παπαφωτίου,  η  οποία  διαφώνησε  με  την  διαδικασία  και  την

μετονομασία, τονίζοντας ότι το θέμα είναι πολύ πρώιμο και όχι ώριμο, εφόσον δεν

έχει δρομολογηθεί τίποτα για τον συγκεκριμένο χώρο. Τόνισε δε, ότι η Δημ. Αρχή

προσπαθεί να επιβάλλει μια πλειοδοσία τιμής σε έναν άνθρωπο που προφανώς αξίζει

να τιμηθεί, αλλά με ποιόν τρόπο; Δίνοντας το όνομα ¨Κων/νος Καραμανλής¨ σε ένα

πράγμα,  σε  ένα  πάρκο,  στο  οποίο  ακόμα  δεν  ξέρουμε  πως  θα  είναι  και  τι  θα

περιλαμβάνει.

-  Ο  κ.  Παύλος  Φαρμάκης,  διαφώνησε  ως  προς  την  εισήγηση  τονίζοντας  ότι  θα

μπορούσε η μετονομασία να γίνει σε επόμενο Δημ. Συμβούλιο ,όταν τα σχέδια για το

συγκεκριμένο χώρο θα είναι έτοιμα. Επεσήμανε, ότι εφόσον τίθεται τώρα το θέμα της

ονοματοδοσίας  πρότεινε  να  ονομαστεί  αυτό  το  πολιτιστικό  κέντρο  σε  Πάρκο

¨Χρήστος Κοσμίδης¨, κάνοντας αναφορά για τον ηρωικό βίο και την προσωπικότητά

του  Χρήστου  Κοσμίδη,  έτσι  ώστε  να  τιμηθούν  και  άλλοι  άνθρωποι  που  έχουν

προσδώσει τα μέγιστα για την πατρίδα.

-  Ο  κ.  Αντώνιος  Γεωργούλας,  τόνισε  ότι  είναι  αρνητικός  επί  του  θέματος  και

επεσήμανε ότι όταν θα έρθει το θέμα ώριμο και ολοκληρωμένο θα τοποθετηθεί εκ

νέου.  Επίσης,  σημείωσε  ότι  ο  Κων/νος  Καραμανλής  έχει  τιμηθεί  με  αποφάσεις

προηγούμενων  Δημοτικών  Συμβουλίων  του  Δήμου  Σερρών  και  με  απόφαση  της

πρώην Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Σερρών. 

-  Η κ.  Δέσποινα Ιλανίδου,  τοποθετήθηκε  θετικά και  έκανε ιστορική αναδρομή σε

αποφάσεις  Δημοτικών  Συμβουλίων  προηγούμενων  Δημοτικών  Αρχών,  που

αφορούσαν το συγκεκριμένο θέμα, της απόδοσης τιμής στον Κων/νο Καραμανλή.
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- Η κ. Παναγιώτα Καλώτα, η οποία τοποθετήθηκε θετικά, επισημαίνοντας ότι ο Κων/

νος Καραμανλής, είναι ένας από τους μεγαλύτερους πολιτικούς άνδρες της νεότερης

ιστορίας της Ελλάδας και πρέπει  να τιμηθεί από την ιδιαίτερη πατρίδα του, με το

μέγιστο της τιμής και να δοθεί το όνομά του σε ένα σημαντικό σημείο, ως σημείο

αναφοράς της πόλης, Η πρόταση Πολιτιστικού Κέντρου είναι πολύ σημαντική, καθώς

δεν ακυρώνει καμία από τις προηγούμενες τιμητικές δράσεις που έχουν γίνει για τον

Κων/νο Καραμανλή. Θεωρεί ότι η Δημοτική Αρχή θα υλοποιήσει την ιδέα αυτή, γιατί

αν κάτι μείνει μόνο ιδέα, δεν αποδίδει τιμή στο τιμώμενο πρόσωπο και ευτελίζει όλη

την προσπάθεια. Επομένως, είναι πολύ σημαντική η υλοποίηση αυτού του έργου και

το όνομα Κων/νος Καραμανλής, θα αποτελέσει το άγημα για την υλοποίησή του.   

-  Η κ.  Παρθένα  Χαραλαμπίδου,  επί  του  θέματος  ανέφερε  ότι,  σαφώς  ο  Κων/νος

Καραμανλής είναι αδιαμφισβήτητο σημαντικό πολιτικό πρόσωπο και πρέπει να έχει

τις  τιμές  που  του αρμόζουν,  θεωρεί  όμως,  ότι  όλες  αυτές  οι  κινήσεις  είναι  πολύ

βιαστικές  και  πρότεινε  να  συσταθεί  μια  επιτροπή  διαχείρισης,  για  οτιδήποτε

ονομαστεί πλέον στην πόλη, έτσι ώστε να υπάρχει μια ομοιογενής κατανομή ανάλογα

με τις τιμές που πρέπει να δοθούν.

- Ο κ. Βασίλειος Τερζής, ο οποίος τοποθετήθηκε θετικά, σημειώνοντας ότι το μέγεθος

της τιμής θα φανεί στις επόμενες γενιές, καθώς το αποτέλεσμα είναι αυτό που θα

κρίνει, αν δώσαμε σωστά το όνομα. Σημείωσε δε, ότι υπάρχουν κι άλλοι χώροι στην

πόλη μας που θα πρέπει να τύχουν της ίδιας φροντίδας και αιγίδας.  

Στο τέλος  το λόγο  πήρε ο κ.  Δήμαρχος,  λέγοντας  ότι  η μετονομασία δεν αναιρεί

οτιδήποτε  άλλο,  καμία  απόφαση  Δημ.  Συμβουλίου  προηγούμενων  Δημ.  Αρχών,

τονίζοντας  ότι  ο  Κων/νος  Καραμανλής  δεν  ήταν  μόνο  πολιτικός  άνδρας,  αλλά

προσέφερε και πολιτισμό. 

Κατόπιν τέθηκε σε ψηφοφορία η εισήγηση, κατά την οποία το Σώμα ψήφισε υπέρ

της, πλην των Δημ. Συμβούλων κ.κ. Αριάδνης Παπαφωτίου, Γεωργούλα Αντωνίου,

Φαρμάκη Παύλου και Χαραλαμπίδου Παρθένας. 

Στη  συνέχεια  ο  Πρόεδρος  του  Δημ.  Συμβουλίου  δεν  έθεσε  σε  ψηφοφορία  την

πρόταση του κ. Φαρμάκη, εφόσον σύμφωνα με τα προηγούμενα το Σώμα είχε ήδη

αποφανθεί υπέρ της εισηγήσεως. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

  Εγκρίνει  την  μετονομασία  του  χώρου  του  πρώην  στρατοπέδου  Παπαλουκά,  σε

¨Δημοτικό Πάρκο Πολιτισμού Κωνσταντίνος Καραμανλής¨. 

  Στην απόφαση αυτή μειοψήφισαν οι Δημ. Σύμβουλοι κ.κ. Αριάδνη Παπαφωτίου,

Γεωργούλας Αντώνιος, Φαρμάκης Παύλος και Χαραλαμπίδου Παρθένα. 
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Αναθέτει στον κ. Δήμαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                             Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

      ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                    ΜΕΡΕΤΟΥΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ    

  

                                                                                                 ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

         Σέρρες 10-12-2020

          Πιστό Αντίγραφο

   Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΧΡΥΣΑΦΗΣ  

     Μ. Ε. Δ.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ. Σ.           

                 

  ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ ΤΣΟΛΑΚΗ
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